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Србија жели да убрза почетак изградње прве деонице гасовода Јужни ток, изјавио је
амбасадор Србије у РФ Славенко Терзић.

  

  

Према његовим речима, сви неопходни документи између Русије и Србије су већ
потписани и чекају се само Бугари, који за сада одлажу изградњу гасовода.

  

Гаспром гради гасовод преко акваторије Црног мора у земље јужне и централне Европе
ради диверсификације маршрута експорта гаса, Планира се да први гас стигне у Европу
крајем 2015. године, а на свој последњи пункт у Аустрији би требало да стигне крајем
2016. године. Гасовод ће пуним капацитетом, од 63 милијарде кубика, почети да ради
2018. године.

  

(Глас Русија)

  

 1 / 1


